SDM

SCIENTIFIC DECISION MAKING

科学决

神

高铁开通的微观治理效应——基于现金持有的实证研究 郑建明等 逆向研发外包、组织学习与装备制造业突破性技术创新 杨 瑾等担保网络与企业债务扩张——以 2008—2018 年非金融类上市公司为例 吕 静等 京津冀 PM_{2.5} 问题的环境—经济—社会系统分析 刘祎芳等



景 景

高铁开通的微观治理效应——基于现金持有的实证研究

郑建明 孙诗璐 黄晓蓓(1)

Micro Governance Effect of High-speed Railway Opening: An Empirical Study on the Perspective of Cash Holdings

ZHENG Jian-ming, SUN Shi-lu, HUANG Xiao-bei (1)

逆向研发外包、组织学习与装备制造业突破性技术创新

杨 瑾 侯兆麟(23)

Research on the Impact of Reverse R&D Outsourcing and Organizational Learning on Breakthrough Technology Innovation in Equipment Manufacturing Industry

YANG Jin, HOU Zhao-lin (23)

担保网络与企业债务扩张——

以 2008-2018 年非金融类上市公司为例

吕 静 王 营(42)

Internal Relationship Between Guarantee Network and Debt Expansion of Enterprises: Evidence from Non-financial Listed-companies in 2008-2018

LV Jing, WANG Ying (42)

京津冀 PM25 问题的环境 - 经济 - 社会系统分析

刘祎芳 杨育聪 季 曦(68)

Environmental, Economic and Social System Analysis of PM_{2.5} Problems in Beijing-Tianjin-Hebei Region

LIU Yi-fang, YANG Yu-cong, JI Xi (68)